
OVERZICHT TOEZEGGINGEN COMMISSIEVERGADERINGEN VAN HET COLLEGE
(BIJGEWERKT T/M 26-01-2023)

COMMISSIE SOCIALE & ALGEMENE ZAKEN

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoenin
g

Stand van zaken

19-11-2019 De commissie wordt op de hoogte 
gehouden over de ontwikkelingen 
m.b.t. een mogelijke stelselwijziging in 
de jeugdzorg

Wethouder 
Briels

De wethouder informeert u zodra hierover informatie beschikbaar is.

01-12-2022 Een kostenoverzicht m.b.t. de aankoop 
van de SRV wagen wordt verstrekt

Wethouder 
Slaets

Bij de subsidieaanvraag zat een kostenoverzicht, maar dat is 
achterhaald (inmiddels is er daadwerkelijk een wagen aangeschaft 
en de kosten voor een diploma voor de chauffeurs is niet meer van 
toepassing en inmiddels is bekend hoeveel men via fondsen heeft 
verkregen. Een actueel kostenoverzicht is opgevraagd. 

26-01-2023 Er komt een datumvoorstel om de 
commissie bij te praten over de ODZOB

Burgemeest
er



COMMISSIE RUIMTELIJKE ZAKEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

20-02-2019 Presentatie m.b.t. herziening 
samenwerkingsovereenkomst 
Doelmatig Waterbeheer

Voorjaar 
2023

Herziening van de samenwerkingsovereenkomst Doelmatig 
Waterbeheer was oorspronkelijk voorzien voor het najaar 2020. In 
de tussentijd is de projectgroep Doelmatig Waterbeheer echter 
aanspreekpunt geweest voor een aantal regionale 
klimaatopgaven. Deze klimaatopgaven zijn inmiddels belegd bij 
een andere regionale overlegstructuur. Hierdoor kan de herziening 
van de samenwerkingsovereenkomst Doelmatig Waterbeheer in 
2022 opnieuw worden opgepakt. Het is de planning dat de nieuwe 
SOK in februari 2023 door de gemeenten wordt ondertekend. Het 
streven is de commissie Ruimtelijk Zaken in het voorjaar van 2023 
door middel van een presentatie te informeren over de nieuwe 
samenwerkingsovereenkomst.

12-01-2022 Er is geïnformeerd naar de 
mogelijkheid van het realiseren van 
openbare toiletten voor fietsers en 
wandelaars

Wethouder 
Briels

Geen prioriteit.

06-07-2022 Er wordt bekeken of er andere 
maatregelen mogelijk zijn om de 
veiligheid van de dassen te 
waarborgen

Wethouder 
Van den 
Berkmortel

LO 1e kwartaal 
2023

Er ligt een verzoek om twee dassentunnels te plaatsen, onder de 
Lekerstraat en onder de Vonderweg door. Er is bij Brabants 
Landschap en de provincie nagegaan of we recht hebben op 
subsidie (75% met een max van € 50.000,- per project). Dit gaat 
in Laarbeek om 2 tunnels, dus twee projecten. 

Daarnaast is contact geweest met de provincie over een 
dassentunnel onder de N279 door. Tussen de Vonderweg en de 
Lekerstraat ligt namelijk de N279. Het plaatsen van de 



dassentunnels aan de Lekerstraat en Vonderweg heeft alleen nut 
als de provincie daar ook een tunnel plaatst. We verwachten eind 
van dit jaar antwoord van de provincie.

Als de provincie positief staat tegenover de plannen kunnen er 
offertes opgevraagd worden en kunnen de plannen concreet 
gemaakt worden. 



19-10-2022 Er wordt teruggekomen op de vraag 
of het voornemen om voldoende 
betaalbare woningen te bouwen nog 
uitvoerbaar is

Wethouder 
Van den 
Berkmortel

1e helft 
2023

We zijn bezig met een herziening van de woonvisie om deze te 
actualiseren, het uitgangspunt blijft om voldoende betaalbare 
woningen te bouwen. Er wordt met de herziening breder gekeken 
naar diverse mogelijkheden om aan dit uitgangspunt te voldoen.

30-11-2022 Bekeken wordt of de voormalige 
stortplaatsen die nu niet vermeld zijn 
op de bodemkwaliteitskaart wel 
vermeld moeten worden

Wethouder 
Slaets

30-11-2022 Er wordt nogmaals gekeken naar de 
onduidelijkheid toegangswegen 
bevoorrading i.v.m. verkeersbord dat 
wijst op verbod voor vrachtwagens 
om de Dorpsstraat in te rijden

Wethouder 
van den 
Berkmortel

Is besproken in de Werkgroep Verkeer op 11 januari 2023. Het 
gaat hier om een besluit van de gemeenteraad van Lieshout uit 
1986. De Werkgroep Verkeer is van mening dat er hier geen 
sprake is van een onduidelijke situatie en stelt voor om de situatie 
te handhaven.

30-11-2022 De gevaarlijke situatie bij de 
oversteek van de Oranjelaan ter 
hoogte van De Hommel en het 
Uitvaartcentrum wordt besproken in 
de verkeerswerkgroep

Wethouder 
Van den 
Berkmortel

Is besproken in de Werkgroep Verkeer op 11 januari 2023. De 
Werkgroep Verkeer is ervan op de hoogte dat fietsers hier vaak 
aan de verkeerde kant van de weg fietsen. Ook is de Werkgroep 
Verkeer van mening dat er zonder aanpassingen van de brug 
hierin geen verbetermogelijkheden zijn.

25-01-2023 Het streven is om vlak na het 
zomerreces een herziene woonvisie 
aan commissie en raad voor te 
leggen. Er wordt nader onderzoek 
gedaan naar de mogelijkheid om 
huurwoningen (iets groter dan tiny 
houses) in het buitengebied te 
bouwen, om zo de druk van de markt 
te halen

Wethouder 
Van den 
Berkmortel


